
Zápis
ze 12. zasedání Zastupitelstva obce Karlík

konaného dne 29. ledna 2024
v budově Obecního úřadu Karlík od 19.00 hodin

Přítomni: Monika Hurtová, Andrea Vodenková, Tomáš Tesner, Ing. Marie
Sommerová, Olga Ungerová, Jan Šimek
Omluveni: jana Svobodová
Počet občanů: 4

Bod 1. Zahájení zasedání zastu pitelstva
Zasedání Zastupitelstva obce Karlík bylo zahájeno předsedající starostkou Monikou
Hurtovou v 19.00 hod. Starostka prohlásila, že zasedání bylo řádně svoláno a
vyhlášeno. Konstatovala, že je přítomno 6 členů Zastupitelstva z celkového počtu
sedmi, Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.
Občané se mohou k jednotlivým bodům jednání vyjadřovat v diskusi před
hlasováním.

Bod 2. Určení zapisovatele a ověřovatelů
Na funkci zapisovatelky je navržena Jana Bauerová, na ověřovatele byla navržena
Olga Ungerová a Andrea Vodenková.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Karlik určuje zapisovatelkou Janu Bauerovou a ověřovateli Olgu
Ungerovou a Andreu Vodenkovou.
výsledek hlasování: Pro 6 , Proti O, Zdrželi se O
Usnesení č. 1/12/2024 bylo schváleno.

Bod. 3 Projednání námitek, návrhů, schválení zápisu z minulého zasedání
zastu pitelstva:

K minulému zápisu nedošly žádné námitky ani připomínky.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo schvaluje zápis z minulého zasedání.
výsledek hlasování: Pro 6, Proti O, Zdrželi se O
Usnesení č. 2/12/2024 bylo schváleno.

Bod 4. Schváleni programu
Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s informací
zveřejněnou na úřední desce. Program byl zaslán jednotlivým členům zastupitelstva.

Navržený program:
1. zahájení
2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu (§95 odst.1)
3. Projednání námitek, návrhů, schválení zápisu z minulého ZZO
4. Schváleni programu
5. Rozpočtové opatřeni č. 8/2023
6. Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi obci

a zastupitelem - obecní knihovna
7. Dotace na obnovu lávek přes Karlický potok
8. Dotace na obnovu přečerpávací stanice odpadních vod

v úl. Pod Kostelem
9. Kupní smlouvy na pozemky komunikací v ulici V Horkách



10. Aktualizace pasportu komunikací
11. Místa pro konání svatebních obřadů
12. Různé
13. Diskuse
14. Závěr

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Karlík schvaluje Program 12.ZZO, tak jak byl zveřejněn.

výsledek hlasování: Pro 6 , Proti O, Zdrželi se O
Usnesení č. 3/12/2024 bylo schváleno.

Bod 5. Rozpočtové opatřeni č. 8/2023

Na základě pověření starostky bylo závěrečné Rozpočtové opatření č. 8/2023
sestaveno a schváleno a předloženo zastupitelstvu, které jej v tomto znění vzalo na
vědomi.

Rozpočtové opatřeni č. 8/2023 bylo zastupiteli vzato na vědomi.

Bod 6. Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi obcí a zastupitelem
- obecní knihovna

jedná se o pracovněprávní vztah na DPP na činnost správy obecní knihovny.
Vzhledem k tomu, že pani knihovnice je současně také zastupitelkou obce je nutné
odsouhlasit vznik tohoto pracovněprávního vztahu.

Návrh usnesení:
Zastup itelstvo obce Karlík souhlasí se vznikem pracovněprávního vztahu mezi pani
Olgou Ungerovou, knihovnici a obcí Karlík.

výsledek hlasováni: Pro 5 , Proti O, Zdrželi se 1 Ungerová
Usnesení č. 4/12/2024 bylo schváleno.

Bod 7. Dotace na obnovu lávek před Karlický potok

Byly zpracovány projekty na obnovu obou lávek přes Karlický potok. Nyní by obec
chtěla využít dotace ze Středočeského kraje na spo|ufinancováni při realizaci těchto
dvou projektů.
Předpokládaná výše nákladů na obnovu lávky v ul. Mořinská je 493.840 KČ bez DPH
a na obnovu lávky v úl. Karlická (u studny) 281.836 KČ bez DPH.
Dotace ze Středočeského kraje činí 1 000 KČ na trvale hlášeného obyvatele v obci, tj.
celkem 495 tis. kč. zbývající náklady budou uhrazeny z naspořených financí let
minulých.
Po vyhodnocení otevřeného výběrového řízeni na zhotovitele budou zastupitelé
schvalovat vysoutěženou nabídkovou cenu a vybraného zhotovitele.



Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Karlík souhlasí se záměrem obnovit lávky přes Karlický potok dle
zpracované projektové dokumentace, souhlasí s vyhlášením otevřeného výběrového
řízení na zhotovitele a se záměrem podat na tyto projekty Žádost o dotaci z fondu
obnovy venkova na rozvoj obcí do 2000 obyvatel ze Středočeského kraje.

Výsledek hlasování: Pro 6, Proti O, Zdrželi se O
Usnesení č. 5/12/2024 bylo schváleno.

Bod 8. Dotace na obnovu přečerpávací stanice odpadních vod
v ul. Pod Kostelem

V roce 2023 byla z důvodu havarijního stavu obnovena přečerpávací stanice
odpadních vod (PSOV) v úl. Panská. Nyní je třeba obnovit také druhou PSOV a to
v ulici Pod Kostelem. Pro spoIufinancovánI tohoto záměru chceme využit dotace ze
Středočeského kraje z fondu na budování, obnovu a rekonstrukce vodárenských
objektů a infrastruktury. Odhadované náklady na obnovu jsou cca 0,9 mil. KČ bez
DPH.

Návrh usneseni:
Zastupitelstvo obce Karlik souhlasí se záměrem obnovit přečerpávací stanici
odpadních vod v ulici Pod Kostelem dle zpracované projektové dokumentace,
souhlasí s vyhlášením výběrového řIzeni na zhotovitele a se záměrem podat na
tento projekt žádost o dotaci ze Středočeského kraje z fondu na budováni, obnovu a
rekonstrukce vodárenských objektů a infrastruktury.

výsledek hlasování: Pro 6, Proti O, Zdrželi se O
Usneseni č. 6/12/2024 bylo schváleno.

Bod 9. Kupní smlouvy na pozemky komunikací v ulici V Horkách
Vzhledem k záměru podání Žádost' o dotaci na obnovu místních komunikac"
z prostředků MMR bylo zadáno zpracovat prováděcí PD nutnou k podán' Žádosti o
tuto dotaci. Vybrány byly úseky komunikací Blatnická, otočka autobusu, dále pak
ulice V Horkách (v úseku od sběrného místa tříděného odpadu až k horní partii
komunikace na par. č. 1488.
Nyní jsme vyjednali s vlastníky dvou pozemků pod komunikacemi v ulici V Horkách
souhlas s prodejem a to za cenu 150 Kč/m2. Za tuto cenu již v minulosti obec Karlík
pozemky pod komunikacemi vykupovala. Je tedy cenou přiměřenou a obvyklou.
Připravena je Kupní smlouva na pozemek par. č. 1489, katastr obce Karlík a
starostka si dovoluje předložit ji zastupitelstvu ke schváleni.
Další úsek jiného vlastníka bude z důvodu složjtějšiho procesu včetně oddělenI
stávajÍcÍch pozemků schvalován na některém z dalších veřejných zasedáních
zastupite|3tvEl obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Karlik souhlasí se záměrem vykoupit pozemek pod komunikací
v úl. V Horkách, par. č. 1489, o celkové výměře 192 m2 a to za cenu 150 Kč/m2 ve
vlastnictví manželů a pověřuje starostku k podpisu Kupní
smlouvy.



výsledek hlasování: Pro 6, Proti O, Zdrželi se O
Usnesení Č.7/12/2024 bylo schváleno.

Bod 10. Aktualizace pasportu komunikací

Starostka obce předkládá zastupitelstvu k odsouhlasení změnu kvalifikace z účelové
na místní komunikaci, a to část komunikace V Horkách, konkrétně par. č. 1489 a
1488, vše v katastru obce Karlík. Po odsouhlasenI bude aktualizován pasport
komunikaci obce Karlík.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Karlík souhlasí se změnou kvalifikace z účelové na místní
komunikaci u par. č. 1489 a 1488, katastr obce Karlík a spolu s touto změnou
souhlasí s aktualizacI pasportu komunikací obce Karlík.

výsledek hlasování: Pro6, Proti O, Zdrželi se O
Usneseni č. 8/12/2024 bylo schváleno.

Návrh usneseni pani Sommerové:
Paní Sommerová navrhuje, aby byla trasa ulice V Horkách vedena mimo soukromé
pozemky a její řešení v bylo v souladu s vyhláškou ke stavebnímu zákonu z hlediska
prostorovému uspořádání.

výsledek hlasování: Pro 2, Proti O, Zdrželi se 4 Hurtová, Vodenková, Ungerová,
Tesner
Usnesení č. 9/12/2024 nebylo schváleno.

Bod 11. Místa pro konání svatebních obřadů

Abychom mohli v naší obci oddávat, je třeba odsouhlasit oficiální místa svatebních
obřadů. Těchto oddávacích míst mohou případní zájemci ze strany trvale hlášených
občanů v naší obci využit zdarma.
Navrhovaná místa jsou:
- prostor obecního úřadu
- hřiště u obecního úřadu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Karlík souhlasí, aby oficiálním místem svatebních obřadů v obci
Karlík byla budova obecního úřadu a prostor hřiště u obecního úřadu.

výsledek hlasování: Pro 5, Proti O, Zdrželi se 1 Sommerová
Usnesení č. 10/12/2024 bylo schváleno.

Bod 12. Různé
D2D tříděné popelnice

- V několika posledních týdnech byly zájemcům v obci zdarma distribuovány
popelnice na BIO, plast a papír

- Nyní je v přípravě informační leták o možnostech využití těchto popelnic a
harmonogram svozových dní jednotlivých nádob



- Od března 2024 se mimo zahájení svozu D2D popelnic změní také četnost
vývozu SKO (směsného komunálnIho odpadu) od to z týdenního na
čtrnáctidenní

- Od této změny si slibujeme motivaci občanů pro třIdění odpadu a tím snížení
zátěže obce na jeho likvidaci. O ekologické stránce věci nemluvě.

- Zavedením D2D systému popelnic čekáváme rapidní snÍženÍ množství
nevytříděného odpadu, jehož normy dané na osobu a rok jsou každým rokem
snižovány a poplatky za nedodržení této normy jsou pro obec velkou finanční
zátěži.

- objem prostředků, které obec vybere na poplatcích za likvidaci všech odpadů
v obci nepokryje ani zdaleka celkové náklady, které obec Karlík každým
rokem za likvidaci odpadu zaplatí.

Bod č. 13. Diskuse

Proběhla obsáhlá diskuse o problematice s dodavatelem služeb zajišt'ujících
dodávku vody a stočné.

Bod č. 14. Závěr

Zasedání Zastupitelstva obce Karlik skončilo v 20:15 hod.

Zapisovatel: Jana Bauerová

Ověřovatelé:

Olga Ungerová

Andrea Vodenková

podpis

podpis,

podpis'

o::sb

' Monika Hurtová
Starostka obce Karlík


